

تعميم

GACA Circular

To: All national airlines operating at airports of the Kingdom of Saudi Arabia, including general aviation.

إلى: جميع شركات الطيران الوطنية العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية بما يشمل الطيران العام.

Subject: Operating outbound flights for late pilgrims and deportations of expatriates.

الموضوع: تسيير رحلات المغادرة لسفر المعتمرين المتأخرين والمرحلين من الوافدين.

Reference:

- Article 23 of the Civil Aviation Authority Act.
- The telegram of His Royal Highness, Minister of Interior No. 181783 dated 02/09/1441 AH.

المرجع:

- المادة ٢٣ من نظام الهيئة العامة للطيران المدني.
- برقية صاحب السمو الملكي وزير الداخلية رقم ١٨١٧٨٣ وتاريخ ١٤٤١/٠٩/٠٢ هـ.

Background:

It was noted that a number of the aircraft crew were included in the flight manifest of the flights of the national carrier companies, and they are not a crew on duty on board, as they were offloaded at a domestic airport without continuing the international flight route, which causes the flight not to be closed properly in addition to violating instructions on Precautionary measures to combat the spread of the coronavirus in not moving from region to region at the present time

نلاحظ إدراج عدد من طاقم ملاحى الطائرة ضمن المنافست الخاص برحلات الشركات الوطنية وليسوا من ضمن أعضاء الطاقم الطائرة المكلفين بأداء الواجب على متن الرحلة، حيث يتم نزولهم بالمطار الداخلي دون مواصلةهم لخط السير الدولي، الأمر الذي يتسبب في عدم إقفال الرحلة بالشكل الصحيح بالإضافة إلى مخالفة التعليمات حيال الإجراءات الاحترازية لمكافحة انتشار فيروس كورونا في عدم التنقل من منطقة إلى منطقة في الوقت الراهن.

Instructions:

National airlines must not transport any aircraft crews if they are not on duty on board during the period of precautionary measures against the Coronavirus.

التعليمات:
يجب على شركات الطيران الوطنية عدم نقل أي ملاحين ليسوا من ضمن أعضاء طاقم الطائرة المكلفين بأداء الواجب على متن الرحلة خلال فترة العمل بالإجراءات الاحترازية لمكافحة فيروس كورونا.

Attachment(s): Nil

المرفقات: لا توجد

مساعد الرئيس للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي

Assistant President for Economic Policies and Air Transport

